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Z Á P I S 
z 3. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 24. ledna 2019 
od 10.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS      
         PČR) 
  28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 
       Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 
    2 zástupci ředitelky MHMP 

                            29 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                 14 ředitelů organizací 

              20 zástupců tisku 
                3 poslanci PS PČR (z toho 2 členové ZHMP) 
                2 hosté 
 

CELKEM přítomných: 160 osob 
 

 
OMLUVENI: 

 
Mgr. Eva Horáková 
 
 
Ing. Petr Stuchlík – po 14. hodině 
 
 
Milan Maruštík – po 14. hodině 
 
 
prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. – od 
14,30 cca na 20 minut  
 
 
Radomír Nepil – od 14 hodin 
 
          
 

3. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 10,02 hodin.   
 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 
tedy schopno se usnášet. 
        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 
zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 
řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 
připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 
jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

http://www.praha.eu/
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          Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že předsedkyní politického klubu 
členů ZHMP „Piráti“ byla nově zvolena členka Zastupitelstva hl. m. Prahy Bc. Michaela 
Krausová. 

 
 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Viktor Mahrik a Ing. Patrik Nacher. 
 
 
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 
členové:  Mgr. Martin Benda  
                Ing. Mgr. Jaromír Beránek 
                Ing. Ondřej Prokop 
                Mgr. Zdeněk Zajíček 
 
tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 
PRO:   60    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 

 
Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 14. ledna stanovila „Návrh programu jednání 3. zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 
spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 
příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 
že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 21. 1. 2019 doplnila původní návrh programu 
o další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou, Radou 
schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem, doplněné tisky byly 
v elektronické podobě rozeslány a byly rovněž zpřístupněny občanům.  

Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, že Rada hl. m. Prahy se ráno před zahájením 
tohoto zasedání ZHMP znovu zabývala návrhem programu a vypustila z návrhu programu 
6 tisků, týkajících se územních změn. Současně primátor hl. m. Prahy informoval, že přímo 
na stoly byl všem členům ZHMP rozdán „II. Upravený návrh programu tohoto jednání“ 
tak, jak byl stanoven Radou hlavního města Prahy.  

 
K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátora Hlubuček, 
radní Šimral. 
 

Primátor hl. m. Prahy sdělil, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve 
smyslu zákona o hl. m. Praze, stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto 
zasedání, o kterém bylo jednáno, byl dokument, který se nazýval „II. Upravený návrh 
programu 3. jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy“. 
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V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Aleš Moravec – 
Občané za svá práva, Petr Dolínek – poslanec PS PČR (vystoupil jako občan HMP)  
 
V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP:  
Udženija, náměstek primátora Hlaváček, Nepil, Nacher, Bílek, předsedkyně kontrolního 
výboru ZHMP Janderová, radní Třeštíková, náměstek primátora Scheinherr, radní Kordová 
Marvanová, Prokop, Martan, Svoboda, Portlík, radní Chabr. V rámci diskuse vystoupil 
JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru legislativního a právního MHMP a JUDr. 
Richard Mařík – ředitel odboru volených orgánů MHMP. V rámci diskuse vystoupil člen 
ZHMP Vodrážka 
 
předseda klubu Praha Sobě Čižinský – požádal o přestávku na 10 minut před hlasováním  
 
Přestávka 11.20 – 11.32 hodin 
 
Procedurální návrh radního Chabra – zrušit omezení na rozpravu při návrhu programu 
jednání 
PRO:   29  PROTI:   0 ZDR.  25  

Nebylo přijato 
 
Přestávka 12,03 – 12,23 hodin  
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit informace o problematice Taxi – Uber, 
jako bod č. 1 
PRO:   25  PROTI:   0 ZDR.  37   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit informace o systému výběrových řízení 
do městských akciových společností - kdo a jak nominoval pana Tuláka, jako bod č. 12 
PRO:   25  PROTI:    0 ZDR.  38   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit změnu jednacího řádu ZHMP jako bod 
č. 1 
PRO:   26  PROTI:   0 ZDR.   37   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila  - zařadit informace, proč byl odvolán předseda 
představenstva Pražské vodohospodářské společnosti, jako bod č. 1 
PRO:    27 PROTI: 0 ZDR. 35  

Nebylo přijato 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit informace o činnosti nočního starosty,  
jako bod č. 15 
PRO:    25 PROTI: 0 ZDR.  35 

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit informace o jednání dozorčí rady 
Dopravního podniku dne 19. prosince 2018, jako bod č. 5  
PRO:    25 PROTI:   0 ZDR.  36   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Svobody – zařadit zdůvodnění změn programu ZHMP, 
které bylo provedeno tento den, jako bod č. 1 
PRO:    25 PROTI:   0 ZDR.  36   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit informace o dění v akciových 
společnostech hl. m. Prahy, jako bod č. 1 
PRO:    25 PROTI:   0 ZDR.  36   

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit informace o opatřeních koalice, 
vedoucích k řešení problematiky bydlení v hl. m. Praha - tento tisk zařadit do bloku 
informací jako bod č. 1 
PRO:    25 PROTI:  1 ZDR.  36   

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z – 6996 „K problematice nominací 
osob do orgánů společností s majetkovým podílem hl. m. Prahy“ 
PRO:  29    PROTI: 0 ZDR. 32   

Nebylo přijato 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 
PRO: 48 PROTI: 12  ZDR. 2   

Bylo přijato. 
 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Bod „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ zahájil primátor hl. m. Prahy. 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 
 
Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod 
„Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. V průběhu projednávání bodu převzal 
řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek a poté I.náměstek primátora Hlaváček. 
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
 
   1  
 

primátor hl. m. Prahy 

 
ke schválení projektů v rámci 42. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 
 
  
   TISK:        Z – 6955 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/1 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Vyhnánek. 
  2/1 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1761/07 (Praha 18; výstavba 
prodejen a úprava parkové zeleně) 
 
  
   TISK:        Z – 6939 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   47       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/2 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 
příspěvek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
  2/2 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu na vydání schválené změny Z-1761/07 ÚP SÚ hl.m. Prahy (Praha 18; výstavba 
prodejen a úprava parkové zeleně) 
 
  
   TISK:        Z – 4533 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0  
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/3 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   3 
 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 
k návrhu na pořízení změny vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 8 
 
  
   TISK:        Z – 6932 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/4 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hlaváček. 
 
Pozměňující návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – v textu usnesení v bodě „II. schvaluje 
pořízení změny……..“ změnit původní text na nový text ve znění „II. neschvaluje pořízení 
změny…..“ 
Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   4 
 

náměstek primátora Hlubuček 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 
infrastruktura na rok 2019 a poskytnutí účelové jednorázové neinvestiční dotace pro MČ 
Praha 12, MČ Praha 16 a MČ Praha 20 na provozování sběrného dvora 
 
  
   TISK:        Z – 6963 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/5 
Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Hanzlík.  
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlubuček, který reagoval na diskusní 
příspěvek. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   5 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
ke schválení Rámcové smlouvy o financování a ke změně finanční spoluúčasti HMP v rámci 
projektů v OP Doprava 
 
  
   TISK:        Z – 6975 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/6 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Pilný. 
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   6 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na vstup do sítě Měst a regionů pro cyklisty pod Evropskou Cyklistickou Federací 
 
  
   TISK:        Z – 6229 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   35       PROTI:   8     ZDRŽEL SE:  12   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/7 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, Portlík, Burgerová, Pilný 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 
příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   7 
 

náměstek primátora Scheinherr 

 
k návrhu na úpravu běžných výdajů MHMP RFD-SK v kapitole 03 Doprava 
 
  
   TISK:        Z – 6968 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 11    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/8 
Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Portlík. 
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 
příspěvek. 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Portlíka – do původního textu usnesení ve znění „I. 
schvaluje úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy……..“ doplnit nový text ve znění: „2. 
schvaluje změnu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 3 Doprava z MHMP RFD SK 
číslo akce 0092929 oddíl § 2212 silnice 200 mil. Kč do MHMP RFD SK číslo akce 
0092930 oddíl § 2212 silnice na správu a údržbu komunikací“ 
Pro: 27 Proti: 12 Zdr. 16 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   8 
 

radní Chabr 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 
hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 
svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 17 (budova 
hasičské zbrojnice v k.ú. Řepy) 
 
Svěření: 
MČ Praha 17 (budova hasičské zbrojnice v k.ú. Řepy) 
 
  
   TISK:        Z – 6964 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/9 
Materiál uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   9 
 

radní Chabr 

 
k návrhu na úplatný převod veřejné dešťové kanalizační stoky včetně revizní šachty na 
pozemku parc. č. 1142/735 v k.ú. Řepy z vlastnictví hlavního města Prahy do vlastnictví 
společnosti AKRO estate s.r.o. 
 
  
   TISK:        Z – 6927 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/10 
Materiál uvedl radní Chabr. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   10 
 

radní Johnová 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu příspěvkové organizace v působnosti odboru ZSP MHMP - 
Zdravotnická záchranná služba hl.m. Prahy 
 
  
   TISK:        Z – 6956 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/11 
Materiál uvedla radní Johnová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kaštovský, předseda výboru pro zdravotnictví a 
sport ZHMP Růžička, náměstek primátora Vyhnánek 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Johnová. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 
   11 
 

radní Kordová Marvanová 

 
k návrhu na zmírnění následků způsobených pádem lávky v Tróji 
 
  
   TISK:        Z – 6972 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/12 
Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný, radní Kordová Marvanová, náměstek 
primátora Scheinherr, Vodrážka, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, 
Zajíček, Svoboda, Nacher. 
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Závěrečné slovo přednesla radní Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 
příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   12 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na uzavření dodatků k Veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové dotace s 
příjemci dotace Rugby klub Petrovice, z.s. a SK Ďáblice z.s. 
 
  
   TISK:        Z – 6913 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/13 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
   13 
 

radní Šimral 

 
k uzavření smlouvy o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády dětí a 
mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji 
 
  
   TISK:        Z – 6908 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/14 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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  14 
 

radní Šimral 

 
k návrhu na udělení dotací prostřednictvím projektu Pražský voucher na inovační projekty a 
projektu Specializované vouchery spolufinancovaných v rámci Operačního programu Praha - 
pól růstu ČR 
 
  
   TISK:        Z – 6912 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  33        PROTI:   8       ZDRŽEL SE: 15   
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/15 
Materiál uvedl radní Šimral. 
 
V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek – spolek SOIP Praha 4. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, radní Šimral, Vodrážka, Udženija. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Pilného – tisk přerušit do příštího jednání ZHMP 
Pro: 28  Proti: 5  Zdr. 26 
Nebylo přijato. 
 
Přestávka na 10 minut pro návrhový výbor  
 
Přestávka 16,05 -16,18 hodin 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Šimral, který reagoval na diskusní příspěvky. 
 
Protinávrh člena ZHMP Pilného – projekty, které jsou v příloze číslo 2, zůstávají tak, jak 
jsou, beze změny. V příloze číslo 3 - projekty v sekci Pražský voucher na koučing a 
mentoring, vyškrtnout ze seznamu schválených projektů, což je projekt 13, 17, 73, 76, 99, 
100. Druhá část - Pražský voucher na kreativní služby, rovněž v příloze 3, to jsou projekty 
21, 73, 74, 123, 131, 156, 165, 187, 189, 205, 206, 207, 208, 230. A na další straně jsou to 
projekty 230 – 302, a ještě na další straně 304 – 323.  
Pražský voucher na pobyt v zahraničních inkubátorech, ponechat. 
Návrh na vyškrtnutí - a to v příloze č. 3 projekty pod Pražský voucher na koučing a 
mentoring a projekty Pražský voucher na kreativní služby. 
Pro: 19  Proti: 8  Zdr. 23 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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   15 
 

radní Třeštíková 

 
k návrhu na poskytnutí účelových individuálních neinvestičních dotací Integračnímu centru 
Praha o.p.s. k zajištění bazálního chodu organizace a k zajištění realizace interkulturní práce 
v r. 2019 
 
  
   TISK:        Z – 6949 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  3        ZDRŽEL SE: 12    
 
 
   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    3/16 
Materiál uvedla radní Třeštíková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, Brož, předseda výboru pro národnostní 
menšiny ZHMP Knitl, Portlík, Nacher, radní Třeštíková, Čižinský, náměstek primátora 
Scheinherr, Bílek, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 
prostředí ZHMP Plamínková, Sedeke 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Třeštíková, která reagovala na diskusní příspěvky. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Přestávka 17,08 – 17,19 hodin 
 
 
Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1 6978 o významných dopravních omezeních na hlavních 
komunikacích v Praze 

náměstek 
primátora  
Scheinherr 

2 6965 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 
roce 2018 o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu 
z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu běžných 
výdajů v kap. 0416 v roce 2018 u škol a školských 
zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u škol 
a školských zařízení, zřizovaných městskými částmi 
hlavního města Prahy 

radní Šimral 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Podstatné nedostatky a dotazy k návrhu na změnu zřizovací listiny IPR HMP v působnosti 
odboru UZR MHMP 
(Ing. Vít Janoušek, *****) 
 
Odpověď náměstka primátora Hlaváčka na dopis Ing. Víta Janouška ve věci výzvy na 
odložení bodu č. 2 (změna zřizovací listiny p.o. Institut plánování a rozvoje HMP – 
v působnosti odboru UZR MHMP) z programu 2. zasedání ZHMP dne 13. 12. 2018 
 
Elektronické podání 21.12.2018 – Iniciativa za zachování kvality bydlení na sídlišti 
Modřany 
(Výbor SVJ Angelovova – Ing. Jaroslav Novotný a Marcel Ryska) 
 
Elektronické podání 4. 1. 2019 – regulace ohňostrojů a prodeje zábavné pyrotechniky 
(doc. RNDr. Peter Mojzeš, CSc., *****) 
 
Stanovisko k projednávání „Petice za vykonání rozhodnutí přijatého ZHMP ze dne 14. 9. 
2017 neobnovit Mariánský sloup na Staroměstském náměstí v Praze“ 
(Veritas – historická společnost pro aktualizaci odkazu české reformace, z. s., nám. 
Zachariáše z Hradce 21, 588 56 Telč) 
 
Dopis členům ZHMP ve věci obnovy zbořeného sloupu na Staroměstském náměstí v Praze 
– stanovisko spolku podané v době stavebního řízení 
(Mgr. Jan Bistranin, předseda zapsaného spolku Exulant, Jungmanova 22/9 – Husův dům, 
110 00  Praha 1 – Nové Město) 
 
Dopis členům ZHMP – žádost o upuštění od stavby Mariánského sloupu na Staroměstském 
náměstí s konečnou platností 
(PhDr. Ivana Kultová, překladatelka a členka sboru Bratrské jednoty baptistů ve Cvikově) 
 
Dopis členům ZHMP ve věci připravovaného prodeje pozemků v okolí stanice metra 
Roztyly (k. ú. Chodov) v blízkosti Michelského lesa o celkové výměře cca 10 ha 
společnostem Office Park Roztyly, a.s. a Roztyly Investments a.s., které patří mezi firmy 
Radima Passera 
(Zuzana Malá, členka ZMČ Praha 11 a členka výboru spolku Ochrana Roztyl, z. s. a Aleš 
Kulhánek, člen ZMČ Praha 11 a člen spolku Zelené Roztyly, z. s.) 
 
Elektronické podání 21. 1. 2018 – žádost k tisku Z – 5337 – dvě změny ÚP na území 
Dolních Chaber  
(Ing. Pavel Šušák, Ing. Zdena Šušáková, *****) 
 
Elektronické podání 21. 1. 2019 – ve věci projednávané změny územního plánu – tisk Z – 
5337, číslo změny 2844 (k. ú. Dolní Chabry) 
(Josef Maun, *****) 
 
Dopis členům ZHMP – megalomanská dostavba Areálu Policie na Zbraslavi – občané proti 
(Ing. Vladislav Kohoutek, *****) 
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Elektronické podání 22. 1. 2019 – dokončení vnitřního okruhu a zahájení stavby linky 
metra D 
(Martin Florec, *****) 
 
Elektronické podání 22. 1. 2019 – podnět na zlepšení prostupnosti území na Malé Straně – 
žádost o volný průchod dvěma veřejně přístupnými stezkami 
(Štěpán Jůza, *****) 
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 
zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 3/1 až č. 3/16 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
Po ukončení přestávka předsedající I. náměstek primátora Hlaváček vyzval předsedy klubů, 
zda mají nějaké návrhy do bodu personálních změn ve výborech ZHMP. Vzhledem k tomu, 
že žádné návrhy nebyly podány, předsedající I. náměstek primátora oznámil, že byl 
vyčerpán program tohoto jednání ZHMP. 
Náměstek primátora Hlaváček poděkoval všem přítomným za účast a aktivní přístup a 
zakončil jednání v 17,20 hodin s informací, že příští jednání Zastupitelstva hlavního města 
Prahy se bude konat 28. 2. 2019. 

 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 

      Viktor  M a h r i k 
 
 
 
 
      Ing. Patrik  N a c h e r  
 

 
 
 
 
Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 
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